

Arrangement of S1 Discretionary Places (Replacement of Interviews) and Postponement of Successful DP Applicants Notification

本校中一自行分配學位面試最新安排及公布正取生日期延期通知

In view of the latest development of the epidemic and the increasing risk of the spread of the virus in crowded environment, the School has decided to cancel the S1 DP Interviews scheduled for March 7 and March 14.

鑑於最新疫情發展及在擁擠環境中病毒傳播的風險增加，本校決定取消原定於 3 月 7 日及 3 月 14 日舉行的中一自行分配學位面試。

Replacement of Interviews 面試替代

Applicants are required to submit **TWO** video clips (one minute to one and a half minutes) on or before March 7 to replace the interview.

申請人需在 3 月 7 日或之前提交兩段錄像短片(每段時限為 1 分鐘至 1 分半鐘)，以取代面試。

Video 錄像 1 Self-introduction (to be presented in Cantonese)
自我介紹 (以廣東話演述)

Video 錄像 2 Recommending a book you love to read to others (to be presented in English)
書籍推介 (以英語演述)

Ways of Submission 提交方式

Applicants may submit their video clips (in MPEG4 format) through either of the following ways:

申請人可透過以下兩種方式提交其錄像短片 (MPEG4 格式)：

- Take video clips with a mobile phone and WhatsApp the clips to the sender of this message.
以手機拍攝短片，然後用 WhatsApp 直接發送給此訊息的發件人。
- Email the video clips to admission@lsc.edu.hk. Please give full name of applicant in the email.
將短片通過電子郵件發送至 admission@lsc.edu.hk。請在電子郵件中提供申請人的全名。

Selection Criteria and Weighting 甄選準則及比重

- Academic achievements 學業成績 (60%)
- Performance in video clips 錄像短片 (to replace interview 取代面試) (20%)
- Conduct, services and performance in ECA 操行、服務及課外活動 (20%)

Postponement of Successful DP Applicants Notification 自行收生階段正取生通知延期

The Education Bureau has announced that the date of Successful DP Applicants notification will be postponed from the original March 31 (Tuesday) to **April 7 (Tuesday)**.

教育局宣佈自行收生階段正取生通知將由原訂的 3 月 31 日 (星期二) 延至 **4 月 7 日 (星期二)**。

For enquiries, please contact the General Office at 2349 6626 during office hours.

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2349 6626 與校務處職員聯絡。

Leung Shek Chee College
梁式芝書院謹啓

2020 年 2 月 17 日